
SAYIN PROF.DR. KEMALETTİN AYDIN’LA RÖPORTAJ YAPTIK

HASAN PİR’İN KÖŞE YAZISI
Olay Gazetesi olarak Sayın Prof.Dr. Kemalettin Aydın’la bir röportaj
gerçekleştirdik. Torul Zigana köyündeki evinde Kemalettin Hoca’ya misafir olduk.
Kemalettin Hoca, Kurban Bayramı nedeniyle geldiği Gümüşhane’de Zigana köyündeki
evinde kısa süreli bir kalış da olsa bir yılın yorgunluğunu attığını söylüyor.
Kemalettin Hoca için Gümüşhane hayatın bir parçası.  Onun için bir günlük
Gümüşhane seyahati, bir günlük Zigana’da evinde konaklaması bile adeta çok
önemli bir iksir, bir enerji yumağı.
Sayın Aydın; köyünden, Gümüşhane’den hiç kopmayan, gurbette bile her vesile ile
Gümüşhane’yi terennüm eden has bir Gümüşhaneli.
Zigana köyündeki evinin bahçesinde bir saati aşkın süren röportajımızda Sayın
Aydın’la her şeyi konuştuk. Tabiiki öncelikle tüm dünyanın gündemi olan Kovid-19
Pandemisini konuştuk. Kemalettin Hoca ile yaptığımız röportajın tamamını karekod
uygulamalı videosu ile birlikte ile inşallah önümüzdeki günlerde yayımlayacağız.
Bugün Türkiye’nin ve dünyanın en önemli sağlık kuruluşlarının başında gelen
Sağlık Bilimleri Üniversitesi’nde rektör yardımcısı olarak görev yapan
Kemalettin Hoca, uzmanlık dalı gereği Kovid-19 Salgını konusunda Türkiye’deki en
yetkin ağızlardan birisi.
Kovid-19 Koronavirüs salgınının dünyada görünmeye başladığı andan itibaren Sayın
Aydın, Türk ve dünya kamuoyunu bilgilendirmek ve bilinçlendirmek için gece
gündüz demeden sürekli televizyonlarda ve medya organlarında tüm insanlığa adeta
bilgi aşısı yaptı ve yapmaya devam ediyor.   
Enfeksiyon Hastalıkları ve Klinik Mikrobiyoloji Uzmanı olan Prof.Dr. Kemalettin
Aydın, 23 ,24 ve 25. dönem AK Parti Gümüşhane Milletvekili olarak TBMM de görev
yaptı. Temmuz 2018’den beri de Sağlık Bilimleri Üniversitesi’nde rektör
yardımcısı olarak görev yapıyor.
Kemalettin Hoca, dünyanın yaşadığı pandemiyi çok ciddi görüyor. Ve bir kez de
hem Gümüşhanelilere, hem Türk kamuoyuna Olay Gazatesi ile pandemi konusunda net
mesaj verdi. Sayın Aydın diyor ki: “Ben bu salgını ülkenin her yönünün
etkileneceği bir milli güvenlik sorunu olarak görüyorum. Bu salgına karşı
elimizde tedbir olarak her vatandaşımızın rahatlıkla uygulayacağı  “maske,
mesafe, temizlik” kuralı var. Bütün dünyada da bu böyle. Bu salgına karşı aşı,
ilaç beklemeden yapacaklarımız var. Birincisi hasta olmamak. En iyi ilaç, en iyi
aşı hasta olmamaktır. Bilim diyor ki; bir metreyi aşkın bir mesafede karşılıklı
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maskeli olarak durursanız yüzde 95 oranında bir birinize hastalığı
bulaştırmazsınız. Uyalım bu kurallara. Maskeyi, karşımızdaki insanlara
saygımızdan dolayı takmak zorundayız. Millet olarak, insanlık olarak korkmamız
gereken bir salgınla karşı karşıyayız. Bunun böyle bilinmesi ve tedbirlerin
uygulanması gerekli”
Kemalettin Hoca’nın pandemi ile ilgili çok önemli açıklamalarını bugün manşet
haberimizde okuyabilirsiniz.
Varlığı ile gurur duyduğumuz, Gümüşhanelilerin çok sevdiği  Gümüşhane evladı
Hocamız Prof.Dr. Kemalettin Aydın’ı öncelikle Gümüşhaneli hemşerileri olarak biz
dinlemeli ve tavsiyelerine uymalıyız.
Gümüşhaneli hemşerilerimizden de tüm vatandaşlarımızdan da isteğimiz şudur;
Hocamızın tavsiyeleri doğrultusunda Kovid-19 salgınına ciddi bakmamız ve maske,
mesafe, temizlik kuralından kesinlikle hiçbir taviz vermememiz gerekiyor.
Kemalettin Hocamıza Olay Gazetemize gösterdikleri ilgi ve misafirperverlikten
dolayı tekrar teşekkür ediyoruz. Allah yolunu açık etsin.
Güzel günler dileğiyle.


